
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat astazi 31.01.2023 

 
    La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta ordinara a 
Consiliului Local pe luna ianuarie 2023, sedinta convocata de Primarul 
comunei Puchenii Mari prin Dispozitia nr.16/25.01.2023. 
    Invitatia la sedinta a fost transmisa domnilor consilieri de secretarul 
comunei Puchenii Mari, letric tabelul convocator inregistrat la 
nr.1794/25.01.2023. 
    In urma apelului nominal s-a constatat ca la sedinta au fost prezenti un 
numar de 15 consilieri din numarul total de 15, sedinta fiind legal 
constituita. La sedinta participa dna Ceocea Mariana si dl.Negoi Constantin-
primar. 
    Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare . 
    In urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
    In continuare dl. Primar Negoi Constantin vine cu un proiect de hotare 
suplimentar – revocarea HCL nr. 55/22.12.2022 privind aprobarea 
concesionarii prin licitatie publica a terenurilor apartinand domeniului privat 
al comunei Puchenii Mari in suprafata de 24.07.ha situat in extravilanul 
satului Odaile pentru construirea unui parc fotovoltaic. 
   Se supune la vot, in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi 
pentru. 
  In continuare se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi – Proiect de 
hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2023, prezinta dna Alecu 
Iuliana , referent contabil, bugetul locl pe anul 2023 pe capitole. 
  Domnul consilier Voicu Laurentiu intreaba daca  pe viitor se poate aloca  
o suma de bani pentru a deveni proprietari pe canalul de la Puchenii 
Mosneni, pentru a se scapa de litigiile ivite. 
  Domnul consilier Chirca Petre pune in discutie capitolul 65.02. din anexa 3 
aferenta proiectului, ce inseamna “Modernizare si dotare scoala Puchenii 
Mari”, punctul 8 “Amenajare Parc in comuna Puchenii Mari, sat Pietrosani – 
PUZ+DTAC+executie”. 
  Domnul primar Negoi Constantin, explica ca la “Modernizare  si dotare 
Scoala Puchenii Mari” mai sunt sume de achitat iar la punctul 8 “Amenajare 
Parc in comuna Puchenii Mari, sat Pietrosani”, se va amenaja un teren de 



fotbal acoperit la 100 m distanta de cimitir si pentru PUZ-suprafata de 1,00 
ha teren sunt banii repartizati. 
   Domnul Chirca Petre intreaba ce inseamna amenajare intersectii la 
capitolul 84.02.; 
   Dl primar Negoi Constantin, spune ca aici lucrurile sunt clare, deoarece 
cheltuielile vor fi suportate de catre noi urmand ca anul acesta sa se scoata 
la licitatie cele 2 intersectii si totodata dumnealui spune ca spera sa avem o 
sustinere si din partea Consiliului Judetean. 
   Dl consilier Stefan Adrian intreaba cat va dura realizarea acestor 
intersectii. 
   Dl primar Negoi Constantin spune ca ar fi dorit sa se rezolve cat mai 
repede dar ne trebuie si sustinere iar daca CNAIR si ar fi respectat statutul 
ar fi fost mult mai bine, cel putin intersectia Puchenii Mari ar fi trebuit sa fie 
facuta de ei. 
   Dl consilier Chirca Petre intreaba daca la Pietrosani se va construi o 
scoala noua sau va fi renovata si ce perspective sunt pentru construirea 
unei Sali de sport. 
   Dl primar Negoi Constantin spune ca Scoala Pietrosani se va demola si va 
ramane o singura sala de clasa de care se va lega cu totul nou deoarece 
este extindere iar sala de sport se va construi in incinta scolii iar banii 
pentru aceasta sala vor fi prinsi la rectificarea de buget . 
   Dl consilier Chirca Petre  intreaba cand se va face urmatoarea rectificare 
de buget; 
   Dl primar Negoi Constantin spune ca rectificarea de buget nu se poate 
face decat in iulie si pe langa sala de sport se va mai face in comuna un 
parc pentru copii si un teren de sport. 
   Dl Chirca Petre mentioneaza ca  in proiectul de buget local ar fi trebuit 
prinsa si norma de hrana pentru politistii locali. 
   Dl  Primar Negoi Constantin spune ca va urma si proiect de hotarare 
pentru norma de hrana a politistilor, acum se discuta despre bugetul local. 
   Dl Chirca Petre intreaba de ce s-a stabilit norma de hrana doar pentru 
perioada de 3 luni. 
   Dl Primar Negoi Constatin , repeta ca se va discuta la momentul 
respectiv acest lucru. 
   Dl Chirca Petre mai intreaba daca pentru statiile de epurare s au cheltuit 
sumele prinse. 



   Dl consilier Stefan Adrian intreaba si dumnealui daca statia de epuare din 
satul Miroslavesti functioneaza si daca beneficiarii de cananlizare din zona 
blocurilor platesc pentru folosirea acesteia. 
   Dl Primar Negoi Constantin spune sa prezinte secretarul general de ce nu 
se poate stabili aceste preturi. 
   Secretarul general al comunei Puchenii Mari spune ca in urma discutiilor 
purtate despre stabilirea preturilor la apa si canalizare in sedinta 
anterioara, s-a facut adresa de inaintare catre HidroPrahova in vederea 
prezentarii conditiilor stabilirii acestor preturi. 
In urma adresei inaintata catre HidroPrahova, am primit raspunsul acestora 
in care ne-au prezentat conditiile dumnealor, iar raspunsul acestora a fost 
multiplicat si inaintat domnilor consilieri. 
    Dl primar Negoi Constantin spune ca pretul acesta nu putem sa il 
stabilim pana cand nu se va termina cu apa si canalizarea pe intreaga 
comuna. 
    Dl Stefan Adrian intreaba de ce Scoala Miroslavesti nu intra in 
modernizare, de ce nu s-a facut o scoala moderna pe comuna Puchenii 
Mari si  totodata dumnealui ar propune o Scoala comuna la Puchenii 
Mosneni. 
   Dl Primar  spune ca dumnealui a respectat fostele comune si scolile au 
fost modernizate tot pe comunele vechi si nu ar fi fost bine sa fie o singura 
scoala in Puchenii Mari, deoarece ar fi fost greu pentru copii din satele 
vecine si daca vor exista copii care sa mearga la scoala Miroslavesti, va fi 
modernizata si aceasta. 
   Dl Chirca Petre spune ca invatamantul trebuie sustinut. 
    In urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
   In continuare se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect 
de hotarare privind stabilirea destinatiei excedentului bugetului local al 
comunei Puchenii Mari la 31.12.2022, prezinta dna contabil Alecu Iuliana. 
    In urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi pentru. 
   In continuare se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi  - proiect 
de hotarare privind acordarea de sprijin financiar lacasurilor de cult pentru 
anul 2023, prezinta dna contabil Alecu Iuliana si aduce la cunostinta  ca pe 
fiecare lacas de cult se repartizeaza 11500 lei si pentru  biserica adventista 
4000 de lei. 
   Dl. Consilier Stefan Adrian  intreaba  ce destinatie au acesti bani. 



   Dna contabil Alecu Iuliana spune ca fiecare preot prezinta o cerere,o 
documentatie,  in care este specificat ce vor sa faca si cum sunt cheltuiti 
acesti bani. 
   Se supune la vot astfel: 

- O abtinere(dl.Stefan Adrian ) si 14 voturi pentru. 
   In continuare se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi - Proiect de 
hotarare privind aprobarea modificarii HCL nr. 48/22.12.2022 privind 
stabilirea taxelor si impozitelor locale pe anul 2023 – prezinta domnul 
primar Negoi Constantin  dupa care doamna Neacsu Georgiana – referent 
in cadrul compartimentului taxe si impozite explica ca aplicarea OUG 
16/2022 se amana pana in anul 2025. 
   Se supune la vot, in urma votarii s-a obtinut unanimitate de voturi 
pentru. 
   In continuare se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect 
de hotarare privind aprobarea normei de hrana pentru politistii locali – 
prezinta domnul primar Negoi Constantin, care spune ca norma de hrana la 
politistii locali s-a stabilit  pentru o perioada de 3 luni, deoarece ceilalti 
functionari din aparatul primariei primesc indemnizatie de hrana intr –un an 
de zile cuantumul stabilit pentru acestia pentru perioada de  3 luni de zile. 
   Dl Consilier Stefan Adrian intreaba cate functii de politisti locali sunt 
vacante si daca avem nevoie de politie locala. 
   Dl primar Negoi Constantin zice ca din punctul de vedere al dumnealui 
considera ca politia locala nu este de folos. 
   Dl Consilier Stefan Adrian zice ca totusi avand o comuna mare, se pot 
intampla multe evenimente, circulatie intensa unde sa faca ordine, 
considera ca ar fi nevoie de politie locala. 
  Dl Consilier  Raduta Alin spune ca politia locala nu isi face treaba. 
  Dl consilier Chirca Petre zice ca ar fi trebuit ca acestia sa aiba o fisa a 
postului. 
  Dl Stefan Adrian intreaba daca in 2022 au aplicat vreo sanctiune. 
  Dl primar Negoi Constantin le aduce la cunostinta ca acestia au o fisa a 
postului si totodata ar fi trebuit ca acestia sa o respecte si  sa faca si ei 
ceva in comuna, ei nu aplica amenzi. 
  Dl consilier Stefan Adrian propune sa li se acorde norma de hrana 
acestora permanent , nu numai pe o perioada de 3 luni si dl primar sa 
intocmeasca o documentatie din care sa reiasa daca are nevoie de ei sau 
nu. 



  Dl consilier Voicu Laurentiu propune ca din 3 in 3 luni sa se faca evaluare 
pentru politistii locali, sa li se stabileasca niste conditii scrise intr-un 
registru. Se supune la vot astfel: 

- Un vot impotriva(dl.Stefan Adrian) si 13 voturi pentru. 
   In continuare se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi – Intrebari, 
interpelari, diverse. 
   Dl consilier Stefan Adrian propune ca sedintele sa fie  inregistrate si sa se 
afiseze pe site. 
   Toti consilieri sunt de acord cu inregistrarea sedintelor si afisarea pe site, 
dar nu sunt de acord cu transmiterea sedintelor live. 
   Dl Consilier Chirca Petre a spus ca in sedinta din luna a 7/2022 a depus o 
cerere la care astepta un raspuns. 
   Au inceput discutii in cotradictoriu intre dl primar si dumnealui, dupa care 
domnul primar a spus ca o sa primeasca raspunsul. 
   Dl Stefan Adrian intreaba daca s-a demarat procedura cu loturile de casa 
ce au fost atribuite tinerilor. 
   Dl primar spune ca urmeaza ca in sedinta urmatoare sa depunem 
proiectul de hotarare referitor la prelungirea termenului pentru cei care au 
obtinut autorizatii de construire si nu au construit  iar celor care nu au 
demarat in nici un fel sa li se aduca la cunostinta sa elibereze terenul.                       
Domnii consilieri prezenti la sedinta sunt de acord cu propunerea domnului 
primar. 
  Nemaifiind nici o discutie si constatand ca ordinea de zi a fost epuizata dl. 
Dan Andrei Constantin, presedinte de sedinta, declara sedinta inchisa. 
 
 
 
Presedinte de sedinta,                                             Secretar general, 
Cons. Dan Andrei Constantin                                      Mariana Ceocea  

 


